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Z A P I S N I K 
 
5. seje Občinskega sveta Mestne občine Koper, ki je bila v četrtek, 23. aprila 2015 v 
sejni dvorani v Pretorski palači v Kopru. 
 
Sejo je vodil ALBERTO SCHERIANI, podžupan. 
 
 
UGOTOVITEV PRISOTNOSTI: 
 
ALBERTO SCHERIANI, podžupan je ugotovil: 
 

- da je od 33 članov občinskega sveta prisotnih 31 članov, in sicer 
 
Jani Bačić, Peter Bolčič, Polka Bošković, Aleš Bržan, Vilij Bržan, Milivoj Čotar, Karin Felicijan 

Glamočić, Olga Franca, Damian Fischer, Mojca Hilj Trivič, Igor Hrvatin, Ingrid Kocjančič, 

Marko Kocjančič, Darija Krkoč, Milojka Lahajnar – Špacapan, Nataša Likar, Marin Marasovič, 

Tina Mojškerc, Anja Pečič, Nevijo Pucer, Kristina Radovčić, Alberto Scheriani, Tomaž 

Slavec, Mario Steffè, Barbara Strmole, Tjaša Škerlič, Marko Štrkalj, Maja Tašner Vatovec, 

Bojan Tavčar, Vlasta Vežnaver, Dragica Vrkič Kozlan.  

 
Opravičeno odsotna sta bila: Danijel Cep in Patrik Peroša. 
 
Ker je za sklepčnost Občinskega sveta potrebna prisotnost večine članov, to je 17 članov, je 
predsedujoči ugotovil, da je Občinski svet sklepčen. 
 
Na seji so bili prisotni: Sabina Mozetič, direktorica občinske uprave, vodje uradov občinske 
uprave, predstavniki Službe za odnose z javnostmi ter predstavniki Službe za občinski svet 
in novinarji. 
 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 
 
Predlog dnevnega reda in njegovo razširitev so člani Občinskega sveta  prejeli.  
 
Razpravljala je Olga Franca, članica Občinskega sveta, ki je zahtevala pojasnilo, katere 
točke na dnevnem redu so bile obravnavane s strani Občinskega sveta Občine Ankaran, 
kakšne so bile v zvezi s tem  njegove odločitve, pozitivne ali negativne in kaj je v primeru, če 
posameznega akta Občinski svet Ankaran ni sprejel, kot na primer zaključnega računa ali 
nekega drugega odloka. 
 
Pojasnilo je podala Sabina Mozetič, direktorica občinske uprave. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 17 za, 9 proti)  predlog Olge Franca, članice 
Občinskega sveta, da se pojasnilo, ki ga je podala Sabina Mozetič, direktorica občinske 
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PREDLOG 

  



uprave glede obravnav točk na sejah Občinskega sveta Občine Ankaran, vnese v zapisnik in 
se glasi:  
 
»Točke, ki so na današnjem redu seje občinskega sveta posegajo v pristojnost Mestne 
občine Koper v današnjem obsegu, se pravi, taka kot je po 1.1.2015. Zato obravnava na 
Občinskem svetu Občine Ankaran ni potrebna. Bo pa Zaključni račun Mestne občine Koper 
posredovan tudi Občini Ankaran, da ga na eni od svojih prihodnjih sej obravnava in sprejme, 
kar je skladno z Zakonom o javnih financah pogoj, da bosta lahko potem Mestna občina 
Koper in Občina Ankaran prešli na samostojno financiranje.« 
 
Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 28 za, 0 proti) naslednji 

 
d n e v n i   r e d : 

 
1. Potrditev zapisnika 4. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 26/3-

2015   
 

2. Predlog za podelitev priznanj Mestne občine Koper »Priznanje 15. maj« in »Priznanje 
z veliko plaketo« za leto 2015 

 
3. - Predlog zaključnega računa proračuna Mestne občine Koper za leto 2014 

- Poročilo o realizaciji načrtov ravnanja s stvarnim premoženjem 
 

3/A Predlog sklepa v zvezi s prekategorizacijo obalne ceste Koper - Izola 
 
4. Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o prostorskih ureditvenih 

pogojih v Mestni občini Koper – prva obravnava 
 

5. Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o prostorskih ureditvenih 
pogojih »Semedela, Za gradom in del Žusterne« – druga obravnava 
 

6. Predlog odloka  o spremembah in dopolnitvah odloka o prostorskih ureditvenih 
pogojih Žusterna – druga obravnava 
 

7. Predlog sklepa o sprejetju Občinskega programa varstva okolja Mestne občine Koper 
(2015-2020) 
 

8. Predlog sklepa o sprejetju Koncepta trajnostne mobilnosti v Mestni občini Koper   
 

9. Predlog sklepa o sprejetju Koncepta trajnostno urbane strategije v Mestni občini 
Koper 
 

10. Predlog sklepa o sprejetju Strategije »Koper – pametno mesto« 
 

11. Predlog sklepa o pristopu Mestne občine Koper h Konvenciji županov »zavezani 
lokalni trajnostni energiji« 

             
12. Predlog sklepa o uvedbi javne službe “upravljanje določenih javnih parkirišč” 

 
13. Predlog sklepa o imenovanju  revizorja za poslovno in finančno poročilo  JSS MOK  za 

leto 2015 
 

14. - Predlog ugotovitvenega sklepa o imenovanju in prenehanju mandatov članov 
nadzornega sveta JSS MOK 

 



- Predlog sklepa o dopolnitvi sklepa o imenovanju nadzornega sveta JSS MOK, št. 
011-8/2014 z dne 18.12.2014 

 
15. Predlogi Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
 
15/1Predlog sklepa o imenovanju člana sveta Javnega zavoda za šport in mladino  
       Mestne občine Koper 
 
16. Vprašanja, pobude in odgovori članom Občinskega sveta 

 
 

Ad 1 
 

POTRDITEV ZAPISNIKA 4. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA MESTNE OBČINE 
KOPER Z DNE 26/3-2015 

 
Predlog zapisnika so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE POTRDIL (30 prisotnih – 30 za, 0 proti) zapisnik 4. redne seje 
Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 26. marca 2015 v predloženem besedilu. 
 
 

Ad 2 
 

PREDLOG ZA PODELITEV PRIZNANJ MESTNE OBČINE KOPER »PRIZNANJE 15. 
MAJ« IN »PRIZNANJE Z VELIKO PLAKETO« ZA LETO 2015 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
 
POROČEVALEC:  
 

- kot predstavnik predlagatelja  
MARKO ŠTRKALJ, predsednik Komisije za priznanja in nagrade 

 
V razpravi sta sodelovala Olga Franca, članica Občinskega sveta in Marko Štrkalj, 
predsednik Komisije za priznanja in nagrade. 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL naslednji 
 

S K L E P  
 

o podelitvi priznanj Mestne občine Koper za leto 2015 
 

1. 
 
I. Za leto 2015 se podeli eno (1) priznanje Mestne občine Koper - "Priznanje 15. maj" in    
   sicer: 
 

- TULIU FURLANIČU za dolgoletno delo in ustvarjanje na področju glasbene 
umetnosti. (30 prisotnih – 30 za, 0 proti) 

 



2. 
 
II. Za leto 2015 se podelijo tri (3) priznanja Mestne občine Koper - "Priznanje z veliko   
    plaketo", in sicer:  
 

- GLASBENI SKUPINI KAMELEONI, za njihovo 50-letno uspešno in odmevno 
delovanje na področju zabavne glasbe (31 prisotnih – 30 za, 0 proti) 

 
- OBMOČNEMU ZDRUŽENJU RDEČEGA KRIŽA KOPER, za dolgoletno predano, 

požrtvovalno in nesebično delo na humanitarnem področju (31 prisotnih – 31 za, 0 
proti) 

 
- PROSTOVOLJNEMU GASILSKEMU DRUŠTVU KRKAVČE, za dolgoletno uspešno 

in požrtvovalno delo na področju požarne varnosti, zaščite in reševanja (31 prisotnih 
– 31 za, 0 proti) 

 
 

Ad 3 
 

PREDLOG ZAKLJUČNEGA RAČUNA PRORAČUNA MESTNE OBČINE KOPER ZA 
LETO 2014 

in 
POROČILO O REALIZACIJI NAČRTOV RAVNANJA S STVARNIM PREMOŽENJEM 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo:  
 

- Vsem odborom,  
- Komisiji za vprašanja italijanske narodnosti in 
- Statutarno-pravni komisiji. 
 

Gradivo je bilo posredovano Samoupravni skupnosti italijanske narodnosti, ki je podala 
pozitivno mnenje. 
 
Gradivo je obravnaval tudi Nadzorni odbor. 
 
POROČEVALKI: 
 

- kot predstavnici predlagatelja 
dr. VILMA MILUNOVIČ, vodja Urada za finance in računovodstvo in 

  MAJA ŠVILIGOJ ČERNAZ, vodja Urada za nepremičnine. 
 
 
V razpravi so sodelovali: Maja Tašner Vatovec, vodja Kluba članov ZL, Dragica Vrkič Kozlan, 
predstavnica Kluba članov SMC, Olga Franca in Mojca Hilj Trivič, članici Občinskega sveta 
ter Vilma Milunovič, vodja Urada za finance in računovodstvo.  
 
Občinski svet JE SPREJEL (31 prisotnih – 20 za, 3 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Sprejme se Z 
aključni račun proračuna Mestne občine Koper za leto 2014 v predloženem besedilu.  
 



 
Občinski svet JE SPREJEL (31 prisotnih – 23 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Sprejme se Poročilo o realizaciji načrtov ravnanja s stvarnim premoženjem v 
predloženem besedilu. 
 
 

Ad 3/A 
 

PREDLOG SKLEPA V ZVEZI S PREKATEGORIZACIJO OBALNE CESTE 
KOPER – IZOLA 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli neposredno na seji. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo  
 

- Odboru za gospodarske javne službe in promet. 
 
POROČEVALEC:  
 

- Kot predstavnik predlagatelja 
ERIK SARKIČ, pooblaščen za vodenje Urada za gospodarske javne službe in 
promet 

 
V razpravi so sodelovali: Aleš Bržan, Marin Marasovič, Maja Tašner Vatovec, Milojka 
Lahajnar Špacapan, člani Občinskega sveta in Erik Sarkič, pooblaščen za vodenje Urada za 
gospodarske javne službe in promet. 
  
 
Občinski svet JE SPREJEL (31 prisotnih – 28 za, 0 proti) Sklep o pooblastitvi župana 
za izvedbo vseh potrebnih aktivnosti za potrebe pridobitve obalne ceste v upravljanje 
Mestne občine Koper in Občine Izola v predloženem besedilu. 
 
 

Ad 4 
 
PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O PROSTORSKIH 

UREDITVENIH POGOJIH V MESTNI OBČINI KOPER – PRVA OBRAVNAVA 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za okolje in prostor,  
- Odboru za krajevno samoupravo in  
- Statutarno-pravni komisiji 

 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
GEORGI BANGIEV, vodja Urada za okolje in prostor 

 



V razpravi so sodelovali: Maja Tašner Vatovec, vodja Kluba članov ZL, Milivoj Čotar, Marko 
Kocjančič in Olga Franca, člani Občinskega sveta. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 26 za, 0 proti) naslednji  
 

S  K  L  E  P 
 

1. Sprejme se Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o prostorskih 
ureditvenih pogojih v Mestni občini Koper – prva obravnava. 

 
2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  

 
 

Ad 5 
 
PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O PROSTORSKIH 

UREDITVENIH POGOJIH »SEMEDELA, ZA GRADOM IN DEL ŽUSTERNE« –  
DRUGA OBRAVNAVA 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za okolje in prostor,  
- Odboru za krajevno samoupravo in  
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
GEORGI BANGIEV, vodja Urada za okolje in prostor 

 
Razpravljal ni nihče.  
 
Občinski svet je najprej prešel  na glasovanje o vloženih amandmajih. 
 
I. Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 26 za, 0 proti) AMANDMA, ki ga je podal   
   Odbor za okolje in prostor in se glasi:  

 
10. člen predloga odloka se spremeni tako, da se besedilo drugega odstavka 16. člena 
nadomesti z naslednjim besedilom:  
 
»Izjemoma je na območje C2 možna širitev vrtca, ki stoji na območju ŠvO-V2 v kolikor 
prostorske danosti ne zadostujejo za širitev znotraj območja ŠvO-V2.« 
 
 
II. Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih - 27 za, 0 proti) AMANDMA, ki ga je podal  
    Odbor za okolje in prostor in se glasi: 
 
»13. člen predloga odloka se spremeni tako, da se druga alineja prvega odstavka 
besedila 23. člena črta, ostale alineje se ustrezno preštevilčijo.«  
 
 
III. Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 26 za, 0 proti) AMANDMA, ki ga je podal 



     Odbor za okolje in prostor in se glasi: 
 
34. člen se v celoti nadomesti z naslednjim besedilom: 
 

»34. člen 
 

Nadzor nad izvajanjem tega odloka opravlja Ministrstvo za okolje in prostor, 
Inšpektorat RS za okolje in prostor – Območna enota Koper.«  

 

IV. Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 25 za, 0 proti) AMANDMA, ki ga je     
podal Odbor za okolje in prostor in se glasi: 

Za 34. členom predloga odloka se dodata nova 35. in 36. člen, ki se glasita:  
 

»35. člen 
 

(1) Podrobnejše pogoje za oblikovanje nezahtevnih in enostavnih objektov se določijo 
v posebnem odloku o nezahtevnih in enostavnih objektih, ki ga sprejme Občinski svet 
Mestne občine Koper in bo nadomestil posamezna določila tega člena odloka glede 
oblikovanja.  
(2) Do sprejetja navedenega posebnega predpisa se za gradnjo nezahtevnih in 
enostavnih objektov uporabljajo določila tega odloka.« 
 

36. člen  
 

(1) Do uveljavitve odloka, ki bo enovito urejal merila in pogoje za oglaševanje na 
območju občine Koper, je znotraj območja urejanja s tem odlokom prepovedana 
postavitev kakršnihkoli objektov za oglaševanje ali sprememba obstoječih objektov 
oz. delov objektov za objekte namenjene oglaševanju oziroma za oglaševalske 
namene. 
(2)Ne glede na določilo prejšnjega odstavka tega člena je dovoljena postavitev tabel, 
kot so predpisane z zakonom o gospodarskih  družbah ali z drugim posebnim 
zakonom.« 
 

 
 
Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 26 za, 0 proti) Odlok o spremembah in 
dopolnitvah odloka o prostorskih ureditvenih pogojih »Semedela, Za gradom in del 
Žusterne« skupaj s sprejetimi amandmaji.  
 

 
Ad 6 

 
PREDLOG ODLOKA  O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O PROSTORSKIH 

UREDITVENIH POGOJIH ŽUSTERNA – DRUGA OBRAVNAVA 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za okolje in prostor,  
- Odboru za krajevno samoupravo in  
- Statutarno-pravni komisiji 

 



POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
GEORGI BANGIEV, vodja Urada za okolje in prostor 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet je najprej prešel  na glasovanje o vloženih amandmajih. 
 
 
I. Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 25 za, 0 proti) AMANDMA, ki ga je podal   
   Odbor za okolje in prostor in se glasi:  
 
»7. člen predloga odloka se spremeni tako, da se druga alineja prvega odstavka 
besedila 21. člena črta, ostale alineje se ustrezno preštevilčijo.«  
 
 
II. Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 26 za, 0 proti) AMANDMA, ki ga je podal  
    Odbor za okolje in prostor in se glasi: 
 
23. člen se v celoti nadomesti z naslednjim besedilom: 
 

»23.člen 
 

Nadzor nad izvajanjem tega odloka opravlja Ministrstvo za okolje in prostor, 
Inšpektorat RS za okolje in prostor – Območna enota Koper. »  

 

III. Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 24 za, 0 proti) AMANDMA, ki  ga je    
podal Odbor za okolje in prostor in se glasi:  

Za 24. členom predloga odloka se dodata nova 25. in 26. člen, ki se glasita:  

» 25. člen 
(1) Podrobnejše pogoje za oblikovanje nezahtevnih in enostavnih objektov se določijo 
v posebnem odloku o nezahtevnih in enostavnih objektih, ki jih sprejme Občinski svet 
Mestne občine Koper in bo nadomestil posamezna določila tega člena odloka glede 
oblikovanja.  
(2) Do sprejetja navedenega posebnega predpisa se za gradnjo nezahtevnih in 
enostavnih objektov uporabljajo določila tega odloka. « 
 

26. člen  
 

(1) Do uveljavitve odloka, ki bo enovito urejal merila in pogoje za oglaševanje na 
območju občine Koper, je znotraj območja urejanja s tem odlokom prepovedana 
postavitev kakršnihkoli objektov za oglaševanje ali sprememba obstoječih objektov 
oz. delov objektov za objekte namenjene oglaševanju oziroma za oglaševalske 
namene. 
(2)Ne glede na določilo prejšnjega odstavka tega člena je dovoljena postavitev tabel, 
kot so predpisane z zakonom o gospodarskih  družbah ali z drugim posebnim 
zakonom. » 

 
 
Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 24 za, 0 proti) Odlok  o spremembah in 
dopolnitvah odloka o prostorskih ureditvenih pogojih Žusterna skupaj s sprejetimi 
amandmaji. 



Predsedujoči je na predlog  predlagatelja  predlagal, da se za točke pod zaporedno št. 7, 8, 
9, 10 in 11  uvodno predstavitev opravi za vse točke skupaj, prav tako tudi skupna razprava, 
glasuje pa se o vsaki točki posebej. 
 
O tako podanem predlogu ni razpravljal nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 27 za, 0 proti) sklep o skupni obravnavi 
točk pod zaporedno št. 7, 8, 9, 10 in 11. 

 
 

Ad 7, 8, 9, 10 in 11 
 

 Predlog sklepa o sprejetju Občinskega programa varstva okolja Mestne občine 
Koper (2015-2020) 

 Predlog sklepa o sprejetju Koncepta trajnostne mobilnosti v Mestni občini 
Koper   

 Predlog sklepa o sprejetju Koncepta trajnostno urbane strategije v Mestni 
občini Koper 

 Predlog sklepa o sprejetju Strategije »Koper – pametno mesto« 

 Predlog sklepa o pristopu Mestne občine Koper h Konvenciji županov 
»zavezani lokalni trajnostni energiji« 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za okolje in prostor,  
- Odboru za krajevno samoupravo,  
- Odboru za finance in gospodarstvo,  
- Odboru za družbene dejavnosti in  
- Odboru za gospodarske javne službe in promet 
- Komisiji za vprašanja italijanske narodnosti 

 
Gradivo je bilo posredovano Samoupravni skupnosti italijanske narodnosti, ki je podala 
pozitivno mnenje. 
 
 
POROČEVALCA: 
 

- kot predstavnika predlagatelja: 
GEORGI BANGIEV, vodja Urada za okolje in prostor in  
IVANA ŠTRKALJ iz  Urada za družbene dejavnosti in razvoj 

 
V razpravi sta sodelovali: Maja Tašner Vatovec, vodja Kluba članov ZL in Olga Franca, 
članica Občinskega sveta.   
 
 

I. Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 27 za, 0 proti) Sklep o sprejetju 
Občinskega programa varstva okolja Mestne občine Koper v predloženem 
besedilu. 

 
 

II. Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 27 za, 0 proti) Sklep o sprejetju 
Koncepta trajnostne mobilnosti v Mestni občini Koper v predloženem besedilu. 



 
 
III. Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 27 za, 0 proti) Sklep o sprejetju 

Koncepta trajnostno urbane strategije v Mestni občini Koper v predloženem 
besedilu. 

 
 
IV. Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 27 za, 0 proti) Sklep o sprejetju 

Strategije »Koper – pametno mesto« v predloženem besedilu. 
 
 

V. Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 27 za, 0 proti) Sklep o pristopu 
Mestne občine Koper h Konvenciji županov »zavezani lokalni trajnostni 
energiji« v predloženem besedilu. 

 
 

Ad 12 
 
PREDLOG SKLEPA O UVEDBI JAVNE SLUŽBE “UPRAVLJANJE DOLOČENIH JAVNIH 

PARKIRIŠČ” 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. Neposredno na seji so člani Občinskega sveta 
prejeli še dopolnitev besedila predloga sklepa. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za gospodarske javne službe in promet 
 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
ERIK SARKIČ iz Urada za gospodarske javne službe in promet 

 
V razpravi so sodelovali: Maja Tašner Vatovec, vodja Kluba članov ZL, Aleš Bržan, Vlasta 
Vežnaver, Olga Franca, Marko Štrkalj in Milojka Lahajnar-Špacapan, člani Občinskega sveta 
ter Erik Sarkič iz Urada za gospodarske javne službe in promet. 
 
Aleš Bržan, član Občinskega sveta je predlagal, da se dopolni tretja alinea 3. člena sklepa z 
besedilom: »fizičnih oseb«. 
 
Predstavnik predlagatelja se je s predlagano dopolnitvijo sklepa strinjal. 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 23 za, 3 proti) dopolnjen Sklep o uvedbi 
javne službe “upravljanje določenih javnih parkirišč”. 
 
 

Ad 13 
 

PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU  REVIZORJA ZA POSLOVNO IN FINANČNO 
POROČILO  JSS MOK  ZA LETO 2015 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. K predlogu je podal pozitivno mnenje župan. 
 



POROČEVALEC:  
 

- kot predstavnik predlagatelja: 
DARKO KAVRE, direktor Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Koper 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (26 prisotnih – 21 za, 0 proti) Sklep o imenovanju  revizorja 
za poslovno in finančno poročilo  JSS MOK  za leto 2015 v predloženem besedilu. 

 
 

Ad 14 
 

PREDLOG UGOTOVITVENEGA SKLEPA O IMENOVANJU IN PRENEHANJU 
MANDATOV ČLANOV NADZORNEGA SVETA JSS MOK 

in 
PREDLOG SKLEPA O DOPOLNITVI SKLEPA O IMENOVANJU NADZORNEGA SVETA 

JSS MOK, ŠT. 011-8/2014 Z DNE 18.12.2014 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
 
POROČEVALEC:  
 

- kot predstavnik predlagatelja: 
DARKO KAVRE, direktor Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Koper 

 
Razpravljala sta Marin Marasovič, član Občinskega sveta in Darko Kavre, direktor Javnega 
stanovanjskega sklada Mestne občine Koper. 
 
 

I. Občinski svet JE SPREJEL (26 prisotnih – 14 za, 0 proti) Ugotovitveni sklep o 
imenovanju in prenehanju mandatov članov nadzornega sveta JSS MOK 
predloženem besedilu. 

 
 

II. Občinski svet JE SPREJEL (26 prisotnih – 14 za, 0 proti) Sklep o dopolnitvi 
sklepa o imenovanju nadzornega sveta JSS MOK, št. 011-8/2014 z dne 
18.12.2014 v predloženem besedilu. 

 
 

Ad 15 
 

PREDLOGI KOMISIJE ZA MANDATNA VPRAŠANJA, VOLITVE IN IMENOVANJA 
 
Gradivo o člani Občinskega sveta prejeli neposredno na seji. 
 
Prejeli so: 

- Predlog za imenovanje  članice Odbora za krajevno samoupravo ter 

- Predlog za imenovanje članov Komisije za statut občine in poslovnik občinskega 
sveta. 
 

Poročal ni nihče. 



 
Razpravljala sta Tomaž Slavec, član Občinskega sveta in Igor Hrvatin, predsednik Komisije 
za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
 

I. Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 27 za, 0 proti) naslednji S K L E P : 
 

Za članico Odbora za krajevno samoupravo se imenuje: 
 

- POLKA BOŠKOVIĆ, članica Občinskega sveta.  
 

 
II. Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 23 za, 0 proti) naslednji S K L E P:  

 
Za člana Komisije za statut občine in poslovnik občinskega sveta se 
imenujeta: 

 
- RAJKO TEDEŠKO, občan, 
- LJUBICA KOSMOVSKI FOJKAR, občanka. 

 
 

Ad 15/1 
 
PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU ČLANA SVETA JAVNEGA ZAVODA ZA ŠPORT IN 

MLADINO MESTNE OBČINE KOPER 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli neposredno na seji 
 
Poročal ni nihče. 
 
Razpravljal je Tomaž Slavec, član Občinskega sveta.  
 
Pojasnilo je podal Alberto Scheriani, predsedujoči. 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 16 za, 4 proti) naslednji  
 

S  K  L  E  P 
 

o imenovanju člana sveta Javnega zavoda za šport in mladino Mestne občine Koper 
 

1. 
 

Za člana Sveta Javnega zavoda za šport in mladino Mestne občine Koper – predstavnika 
ustanoviteljice se za preostali del mandata imenuje Goran Malenič, Grinjan 5, Koper. 
 
 

Ad 16 
 

VPRAŠANJA, POBUDE IN ODGOVORI ČLANOM OBČINSKEGA SVETA 
 
Odgovore so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
NOVA VPRAŠANJA, PREDLOGI IN POBUDE:  



 
MAJA TAŠNER VATOVEC, članica občinskega sveta: 
 
Prvič me zanima, ali ima mestna občina kak dolgoročen strateški načrt glede razbremenitve 
mestnega jedra od parkirišč in ureditev dostopnosti do mesta brez avtomobila, se pravi javni 
promet in tako dalje. 
 
Ustna pobuda pa še enkrat, tako kot skorajda na vsaki seji, pa verjetno se bo še kak svetnik 
pridružil temu, da se poveča rok za posredovani material za seje, da se Statut uredi, da je 
bolj človeški, ne samo za svetnike, temveč da si tudi občani in občanke lahko preberejo 
material. Torej, da se rok iz 8 spremeni vsaj na 15. 
 
 
OLGA FRANCA, članica Občinskega sveta: 
 
Ponovila bi vprašanje, ki sem ga postavila ob točki 3 v zvezi s cilji in kazalniki spremljanja 
učinkovitosti izvajanja posameznega programa, podprograma oziroma javne službe, ki so 
sestavni del programa dela in finančnih načrtov proračunskega uporabnika kot temeljna 
ekonomska izhodišča. To je navedeno na strani 7 in 8 tega gradiva točke 3. Pa bi prosila 
torej te cilje in kazalnike, če se mi dostavi pisno, ostalo vprašanja vlagam pisno. 
 
PISNO: 
 
Skladno s Poslovnikom vlagam pisna svetniška vprašanja in prosim za celovite odgovore. 
 

1. SANACIJA CESTE V GUCIH ZARADI PLAZU IZ LETA 2010  
 
Cesta v Gucih je poškodovana že od leta 2010. Nerazumljivo je, da MOK še ni pristopila k 
aktivnostim za sanacijo le-te. Jasno je, da posledice plazu ogrožajo prometno varnost, 
ogrožajo vse udeležence v prometu, pešce, kolesarje … skratka v vsakem trenutku se lahko 
zgodi nepredvidljiv dogodek, za katerega kot običajno ne bo nihče odgovoren. Tako Policija 
Koper kot pristojno Cestno podjetje Koper sta seznanjena z navedeno problematiko ter 
razpolagata z dokumentacijo (zabeležka z dne 6.6.2012, fotografije …). 
 
Zanima me kakšni so razlogi, da MOK ni pristopila k aktivnostim za sanacijo? Ali so bile 
izdelane kakršnekoli študije oz. projekti za sanacijo in kdaj so bili izdelani? Koliko znaša 
ocenjena vrednost potrebnih sredstev za sanacijo? Kaj načrtuje MOK v zvezi s to 
problematiko? 
 
Skladno z določili Zakona o cestah menim, da bi morala biti sanacija prioriteta MOK, da se je 
potrebno zavedati splošne nevarnosti v prvi vrsti za ljudi. 
 

2. ZAKONITOST SPREJETIH SKLEPOV NA SEJAH MESTNEGA SVETA V 
MANDATU 2014 –  

 
Zanima me, če je MOK sprejela pozitivne odločitve (sklepe) občinskega sveta Občine 
Ankaran za vsako posamezno točko dnevnega reda vseh predhodnih sej občinskega sveta 
(pred 23.4.2015). Kako ravna v primeru, da za določeno zadevo odločitev Občine Ankaran ni 
bila pozitivna oz. sploh ni bila obravnavana. 
 

3. ODKUPI OZ. ZAMENJAVE NEPREMIČNIN ZA REALIZACIJO SLEMENSKE 
CESTE V HRVATINIH 

 
Prosim za podatke o lastnikih, ki so bili vključeni v odkup ali zamenjavo zemljišč oz. drugih 
nepremičnin v zvezi z izgradnjo slemenske ceste v Hrvatinih. Prosim za podatke o imenu in 



priimku prodajalca, vrsti nepremičnine, ceni na m2, kdo je opravil cenitev in kdaj, odkupni 
vrednosti, datumu sklenitve pogodbe in datumu plačila. 
 

4. ZADOLŽENOST MESTNE OBČINE KOPER – KREDITI v višini 37.567.840,00 EUR 
 
Prosim za podatke za posamezno kreditno pogodbo po posamezni banki: 
 

- Višina najetega posojila, doba odplačevanja, obrestna mera, oblika zavarovanja, 
stanje neodplačanega posojila na dan 31.12.2014, višina obroka. 
 

Želim tudi vpogled v posojilne pogodbe ali fotokopije le-teh. 
 

5. BANČNE GARANCIJE 
 
V ZR MOK izkazuje v skupini kontov 99 – Aktivni in pasivni konti izven bilančne evidence 
pod postavko prejete bančne garancije stanje 16.221.563,00 EUR. 
 
Zanima me, od katerih podjetij so bile izdane garancije, za katere posle in morebitne druge 
posebnosti (potek).  
 

6. PREJETA SREDSTVA V ZAPUŠČINSKIH POSTOPKIH 
 
Zanima me, ali se MOK prijavlja redno v vse zapuščinske postopke v zvezi s plačevanjem 
socialnih transferjev občanom. Kakšna je realizacija iz tega naslova za zadnja tri leta. Kaj je 
MOK pridobila (oblika, vrednost …) in kako ravna s tem premoženjem?  
 

7. ZAPOSLITVE V KRAJEVNIH SKUPNOSTIH  
 
Prosim za podatke o vrsti zaposlitev v KS za posamezno KS, višina letnih obveznosti ter o 
delovnem mestu za posamezno zaposlitev. V zaključnem računu je razviden strošek 
zaposlitev za leto 2014 v višini 189.100,00 EUR. Ali so vse zaposlitve skladne z zakonodajo? 
Kateri zaposlenci so že upokojeni*? 
 

8. ODPRODAJA KADROVSKIH STANOVANJ JSSK 
 
Javni stanovanjski sklad MOK ima več kadrovskih stanovanj. Ob potrjevanju poslovnega 
načrta za 2015 je direktor zagotovil, da bodo pristopili k prodaji, saj ni nobenih razlogov, da 
bi ob takšnih potrebah socialnih stanovanj, sklad nudil kadrovska stanovanja. 
 
Zanima me, katere aktivnosti je JSSK do danes izvršil?  
 
 

9. TERJATVE ZA KOMUNALNI PRISPEVEK MOK V VIŠINI 26,4 mio EUR  
 
V zaključnem računu MOK za 2014 je navedenih 10 največjih dolžnikov: Moto trade d.o.o. 
8,3 mio, MM investicije d.o.o. 7,5 mio, Zena d.o.o. 2,1 mio, CP MS 1,5 mio, ES Gorica 1,1 
mio, Mons d.o.o. 1 mio, Tuš nepremičnine d.o.o. 0,68 mio, Prefabdva d.o.o. 0,5 mio, Dom 
d.o.o. Koper 0,5 mio in Grafist d.o.o. 0,4 mio.  
 
Prosim za informacijo, kdaj bodo te terjatve poravnane, katere so izterljive in v kakšnih 
postopkih izterjave se trenutno nahajajo. Želim vpogled in/ali fotokopije dokumentacije, ki se 
nanašajo na posamezne navedene terjatve.  
 
 
 



DARIJA KRKOČ, članica Občinskega sveta:  
 
Jaz bi tokrat tudi podala v pisni obliki eno pobudo, in sicer za način pokopa umrlih občanov 
oziroma brezdomcev, kajti jaz sem v februarju doživela eno tako stresno situacijo, ko je 
umrla soseda in ni imela nobenih svojcev in sem ugotovila, da se te ljudi pokoplje v skupinski 
grob, kjer ni napisano, ne kdo je, ne kaj je, ne kdaj je bil rojen, ne kdaj je umrl in se mi zdi, da 
si ti naši občani, ne glede, da so tako šli s tega sveta, zaslužijo vsaj, da se jim pomaha z 
zastavo, se poslovi pač dostojno od njih in to s tako dostojnostjo, vredno človeka. Kajti 
povedali so mi, da občina oziroma Center za socialno delo plačajo žarni pogreb. Ko sem pa 
vprašala, ker sem hotela vedeti, kakšno žaro ti ljudje dobijo, nisem dobila odgovora, kar 
pomeni, da ne vem, kako jih prinesejo,  v vrečki in jih dajo v skupni grob,ne? Tako, bi rada, 
da se tudi tem ljubem omogoči vsaj, če nič drugega, na tem grobu s tablico, da se napiše, 
kdo je v tem grobu. Zdaj tega ni!  
 
PISNO:  
 
Podajam POBUDO, da se način pokopa umrlih občanov, ki nimajo sorodstvenih naslednikov 
– svojcev, v bodoče izvede tako, da bo to dostojno človeka – občana, ki je preživljal svoje 
življenje med nami in za to družbo skozi svoje življenje tudi nekaj prispeval in ji zapustil. 
 
Obrazložitev:  
 
V februarju 2015 je umrla moja soseda, ki je bila zadnja leta oskrbovanka doma na 
Markovcu. Njena želja je bila biti pokopana s svojimi dragimi v družinskem grobu v Ospu. 
Njeno željo sem želela tudi izpolniti in zato sem se zavzela za njen pogreb, saj je bila 
pokojna brez sorodstva in dedičev. Za take občane poskrbi Center za socialno delo oz. 
Mestna občina Koper, ki naj bi plačala upepelitev in pokop v skupnem grobu na pokopališču 
v Kopru. 
 
Ker sem želela pokojnico pokopati v svoji vasi in se seznaniti s postopkom pokopa, sem se 
oglasila na pogrebnem zavodu pri pokopališki službi. Bila sem šokirana, ko sem 
zaposlenega vprašala, če mi lahko pokaže žaro, ki jo namenijo takim občanom. Odgovora 
nisem dobila, zaposleni mi je pa še omenil, da se tudi pogrebnega protokola ne opravi. To 
pomeni, da se take občane upepeli, v kakšni žari jih pripeljejo nazaj se ne ve. Lahko si 
predstavljam v kakšni škatli jih pripeljejo in preprosto vržejo v skupinski grob. Očitno si ti 
občani in državljani ne zaslužijo, da bi se od njih poslovili z zastavo, kot se poslovimo od 
vseh, ki seveda imajo svojce in za to plačajo. Vsa leta njihovega življenja med nami, vse 
dajatve, skratka vse kar so za to državo in občino prispevali, ni pomembno. Ti že tako 
nesrečni ljudje in naši občani si ne zaslužijo niti tega, da bi tam kjer so pokopani obstajalo 
mesto, kjer bi bilo napisano njihovo ime in priimek, pa datum rojstva in smrti, tudi tega si ne 
zaslužijo.  
 
V Mestni občini Koper sprejemamo strategijo »Koper – pametno mesto«, zato se mi zdi, da 
bi bilo pametno, pravično, dostojno in pošteno, da imajo tudi ti občani dostojen pokop. 
 
Občinskemu svetu predlagam, da to pobudo poda pristojnim službam na Mestni občini Koper 
in da se uredi pokop brezdomnih občanov oz. tistih, ki nimajo sorodstva, da bi poskrbeli za 
njihov pokop, opravi pokop dostojno in vredno človeka. 
 
TOMAŽ SLAVEC, član Občinskega sveta: 
 
Dajem pripombo glede na odgovore z zadnje seje. Prosil bi za popolni odgovor, ki sem ga 
posredoval tudi pisno. Namreč, zanima me, kateri so kriteriji izbire, po katerih MOK določa, 
kje se bo gradilo kanalizacijsko omrežje. To je bilo spregledano.  
Prosil bi pa tudi za spisek prioritetne izgradnje po naseljih, zaselkih in tako dalje. 



MOJCA HILJ TRIVIČ, članica Občinskega sveta: 
 
Dala bi samo eno ustno pobudo, če nas lahko župan oziroma predstavniki občine do 
naslednje seje seznanijo s potekom pogajanj z novonastalo občino Ankaran, predvsem 
zaradi perečega problema proračuna. Kajti vemo, da zaradi neuskladitve finančnih, bom 
rekla, finančnih tokov med občinama trpi proračun in vse investicije. Zato bi prosila, če nas 
lahko seznanite s potekom pogajanj.  
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 18.42 uri. 
 
 
 
 
VODJA SLUŽBE ZA        PREDSEDUJOČI 
  OBČINSKI SVET            PODŽUPAN 
      Breda Bajec       Alberto Scheriani 


